

Tour code: CC3U06



★ 行程亮点

- 重庆磁器口古镇
千年古镇
- 网红打卡李子坝轻轨外观
总有一趟列车会穿山越岭而来
- 东方佛都 (含VIP通道)
中国最大的药师佛像
- 解放碑步行街
中国西部第一条商业步行街
- 南桥夜景
蓝眼泪
- 仰天窝熊猫雕塑
网红打卡地
- 乐山大佛
乘游船远眺
- 都江堰钟书阁
“哈利波特魔法空间”

🍴 餐食

5早餐 | 4午餐 | 4晚餐

特色餐:

川渝风味/重庆风味餐/乐山风味/
峨眉山风味/熊猫蒸笼宴/枇杷园火锅

🏨 酒店住宿

- 全程入住国际品牌酒店, 享受舒适
- 新都假日酒店或AC酒店 (2025年万豪旗下新开业) 或同级5★
- 重庆南滨路智选假日酒店或同级5★ (2晚)
- 峨眉山华生温泉酒店或峨眉山世纪阳光大酒店或同级5★
- 都江堰希尔顿惠庭酒店或同级5★

双城 Two cities NEW

重庆+成都双城游

6D5N CHONGQING + CHENGDU DUAL CITY TOUR

6天5晚



*Photos for illustration only



☎ 6587 0058 / 6533 2198 📞 8856 5111 ✉ ask@travel21.com.sg

Main Office: 101 Upper Cross Street, B1-12 | 17A, People's Park Centre, Singapore 058357

Branch Office: 1 Park Road, #02-04, People's Park Complex, Singapore 059108 (TA01114)



01 新加坡✈️成都

机上用餐

- 是日指定时间于机场集合，乘搭直航客机前往成都。

酒店: 新都假日酒店或AC酒店(2025年万豪旗下新开业)或同级 5★

02 成都🚗重庆

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 磁器口古镇:** 是位于中国重庆市沙坪坝区的国家AAAA级旅游景区，始建于宋，曾因水运兴盛，有“小重庆”之称。它集巴渝、沙磁等文化于一体，保留着传统建筑与民俗，有宝轮寺等景点，是巴渝民俗文化的重要代表
- 李子坝轻轨:** 位于渝中区李子坝正街39号，是国内首座与商住楼共建共存的跨座式单轨车站。因“轨道穿楼而过”成网红景点，体现了重庆独特的城市建筑与交通融合的特色。

酒店: 重庆南滨路智选假日酒店或同级 5★

03 重庆

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 鹅岭二厂:** 位于重庆市渝中区，前身是重庆印制二厂，可以说曾是西南印刷工业的彩印巨头。老厂房还保留了独栋旧楼原有的风貌，充满了文艺气息，是年轻人喜爱的地方。
- 解放碑步行街:** 解放碑步行街位于重庆渝中区，是中国西部首条商业步行街。以人民解放纪念碑为中心，集购物、休闲、旅游等功能于一体。
- 弹子石老街:** 弹子石老街是国家级4A景区。集历史文化、观光、休闲等功能于一体，展现了重庆百年变迁，可让游客品味山城古建之美与独特风貌。接着会去**国泰艺术中心和开埠遗址公园**。

酒店: 重庆南滨路智选假日酒店或同级 5★

04 重庆🚗乐山🚗峨眉山

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 乐山大佛(含游船, 停航改为上山):** 为弥勒佛坐像，通高71米，是世界最大的摩崖石刻佛像，建造于唐代，距今有1400多年历史。
- 东方佛都:** 观赏5000多尊形态各异的佛教雕像、170米长的巨型卧佛、全中国最大的药师佛像，为当代摩崖石窟艺术的典范。

酒店: 峨眉山华生温泉酒店或峨眉山世纪阳光大酒店或同级 5★

05 峨眉山🚗都江堰

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 仰天窝熊猫雕塑, 四川非遗华夏文化博览馆。**
- 都江堰钟书阁:** 作为文旅主题店，其设计灵感源自都江堰水利工程，书架如青瓦、书台似船舶，营造出魔幻阅读空间，兼具颜值与文化内涵。
- 南桥古街:** 南桥是南街与复兴街间的廊式古桥，集彩绘、雕塑等艺术于一体。

酒店: 都江堰希尔顿惠庭酒店或同级 5★

06 都江堰🚗成都✈️新加坡

早餐

- 早餐后前往成都送机，返回新加坡。

导游和司机小费: RMB ¥ 30 每天/每人

保证自费项目 800 RMB/人:

- ★ 洪崖洞夜景+两江夜游游船+峨眉山功夫秀VIP席+枇杷园火锅

备注:

- 全程都以华文讲解。
- 行程次序或会因宗教活动、未曾预见的气候状况有所变动，如有任何改动恕不另行通知。
- 如遇不可预计的气候问题造成航班延误或取消，客人需自己承担因航班延误/取消而产生的所有而外费用。
- 当地旅行社有权视当地的情况更改行程顺序，酒店住宿或膳食。房型是根据酒店的分配本公司不负责所分配型的房型差异。任何叁人房都以折叠式加床为标准。
- 所有订单都以旅游行程宣传册的附带条件和条款为标准。
- 重大活动期间，住店地点可能无法在上述城市内。
- 所有航班如有更改，恕不另行通知。
- 若中英文行程版本出现不符之处，将以华文版本为依据。
- 本公司将不承担任何有危险性活动的责任及风险，因此本公司建议您购买旅游保险，为您的旅游做个保障。

01 SINGAPORE✈️CHENGDU

Meal on board

- Meet at Airport at the designated time today for your direct flight to Chengdu.

Hotel: Holiday Inn Xindu or AC Hotel (opening in 2025 under Marriott International), or similar 5★

02 CHENGDU🚗CHONGQING

Breakfast | Lunch | Dinner

- Ciqikou Ancient Town:** A national AAAA-rated tourist attraction located in Shapingba District, Chongqing, China.
- Liziba Light Rail:** Located at 39 Liziba Main Street, Yuzhong District, it is China's first straddle-type monorail station coexisting with commercial and residential buildings.

Hotel: Holiday Inn Express Chongqing Nanbin Road or similar 5★

03 CHONGQING

Breakfast | Lunch | Dinner

- Eling Second Factory:** Located in Yuzhong District, Chongqing, this former Chongqing Printing Factory was once a color printing giant in Southwest China's printing industry.
- Jiefangbei Pedestrian Street:** Located in Yuzhong District, Chongqing, Jiefangbei Pedestrian Street is the first commercial pedestrian street in western China.
- Danzishi Old Street:** Centered around the history of Chongqing's opening port, it is designed according to the "One Street, Two Ports, Four Courtyards, and Ten Scenic Spots" theme. Then we will go to the **Cathay Arts Center and the Kaifu Site Park**.

Hotel: Holiday Inn Express Chongqing Nanbin Road or similar 5★

04 CHONGQING🚗LESHAN🚗MOUNT EMEI

Breakfast | Lunch | Dinner

- Leshan Giant Buddha (Includes boat tour, but will be replaced with mountain climbing):** This 71-meter-tall seated Maitreya Buddha statue is the world's largest cliff-carved Buddha statue.
- Eastern Buddhist Capital:** See over 5,000 diverse Buddhist statues, a 170-meter-long giant reclining Buddha, and the largest Medicine Buddha statue in China.

Hotel: Emeishan Huasheng Hot Spring Hotel or Emeishan Century Sunshine Hotel, or similar 5★

05 MOUNT EMEI🚗DUJIANGYAN

Breakfast | Lunch | Dinner

- Yangtianwo Panda Sculpture, Sichuan Intangible Cultural Heritage Chinese Culture Expo Museum.**
- Dujiangyan Zhongshuge:** A cultural and tourism-themed hotel, its design draws inspiration from the Dujiangyan Irrigation System.
- Nanqiao Ancient Street:** Nanqiao, an ancient covered bridge between Nan Street and Fuxing Street, features a collection of paintings, sculptures, and other artistic creations.

Hotel: Hilton Garden Inn Dujiangyan or similar 5★

06 DUJIANGYAN🚗CHENGDU✈️SINGAPORE

Breakfast

- After breakfast, transfer to Chengdu and return to Singapore.

Guide & Driver Services Fee: RMB ¥30/day/pax

Compulsory Optional Tour 800 RMB / person:

- ★ Hongyadong Night View + Two Rivers Night Cruise + Mount Emei Kung Fu Show VIP Seat + Jingli Seafood Buffet

Notes:

- All explanations will be in Chinese.
- The itinerary sequence may be changed due to religious activities or unforeseen weather conditions. Any changes will be made without prior notice.
- In the event of flight delays or cancellations due to unforeseen weather conditions, guests will be responsible for all additional expenses incurred due to flight delays/cancellations.
- The local travel agency has the right to change the itinerary sequence, hotel accommodation or meals according to local conditions. Room types are allocated according to the hotel, and the company is not responsible for the difference in room types allocated. Any triple room is based on a folding extra bed.
- All orders are subject to the terms and conditions of the tour brochure.
- During major events, accommodation may not be available in the above cities.
- All flights are subject to change without prior notice.
- In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version will be used as the basis.
- The company will not assume any responsibility or risk for any dangerous activities. Therefore, our company recommends that you purchase travel insurance to protect your travel.